الشركة الوطنية للرعاية الطبية National Medical Care Co.



الملف التعريفي Company Profile

ننبض برعایتك Caring with every **heartbeat**

الشركة الوطنية للرعاية الطبية

الملف التعريفي





Care National Medical Care Co

تأسست شركة رعاية الطبية في عام 2003 كشركة مساهمة مقفلة من القطاع العام ممثلة بالمؤسسة العامة للتأمينات الاجتماعية ومجموعة من المساهمين من القطاع الخاص. وأصبحت شركة مساهمة في السوق المالي في عام 2013.

تمتلك الشركة الوطنية للرعاية الطبية أولى مستشفيات القطاع الخاص في منطقة الرياض ، وهو مستشفى رعاية الطبية فرع الملز (رعاية الوطني سابقاً) الذي تأسس عام 1966 م، ومستشفى رعاية الطبية فرع الروابي والذي تأسس عام 1990م.

وتعد شركة رعاية الطبية من ضمن قائمة أكبر 10 شركات في القطاع الصحي للقيمة السوقية في الشرق الأوسط، وبنسبة 60% من الشركات الصحية في المملكة العربية السعودية.

Care Medical Company was founded in 2003 as a closed joint stock company in the public sector represented by the General Organization for Social Insurance and a group of private sector shareholders. It became a joint stock company in the financial market in 2013.

Care Medical Co. owns the first private sector hospital in Riyadh, which is Care Medical Hospital, Malaz Branch (formerly National Care), which was founded in 1966, and Care Medical Hospital, Rawabi Branch, which was founded in 1990. Care Medical Company is one of the top 10 healthcare companies in terms of market value in the Middle East and Africa. With a percentage of 60% of healthcare companies in the Kingdom of Saudi Arabia.







Chief Executive Officer's speech

قد شهدنا نجاحاً استثنائيا في تطور شركة رعاية الطبية ومستشفياتها ، ويعود هذا الفضل إلى توفيق الله ثم لجهود فريق العمل، وحرصنا الدائم على استقطاب الكوادر الطبية المؤهلة بأعلى المستويات العلمية، وتوفير أحدث التقنيات التشخيصية والعلاجية، مما أسهم ذلك في زيادة جودة خدماتنا المقدمة وحصولها على عدة اعتمادات دولية ومحلية عديدة وهامة، بالإضافة إلى التوسع داخل وخارج مدينة الرياض.

د. عبد العزيز بن صالح العبيد العضو المنتدب والرئيس التنفيذي

We have been privileged to witness remarkable achievements in the growth of Care Medical Company and its hospitals. Our success can be attributed first to the blessings of Allah, followed by the unwavering dedication of our team and our relentless pursuit of attracting highly qualified medical professionals at the forefront of their fields. Additionally, we have continually invested in the latest diagnostic and therapeutic technologies, elevating the standard of our services and earning numerous international and local accreditations. These achievements have not only facilitated expansion within Riyadh but have also extended our reach beyond its borders.

Dr. Abdulaziz bin Saleh Al Obaid Chief Executive Officer



رؤيتنا

At the forefront of healthcare

في صدارة الرعاية الصحية

MISSION

VISION



رسالتنا

Providing distinctive care to improve the wellbeing of our community through pursuit of excellence.

VALUES



قيمنا

- رعــاية 🔹 إمتياز 🔹 أمـــانة 🔹 منظومة متكاملة 🔹 إحتـــرام
- سلامة إبداع مسؤلية شفافيـــة عـــدالة
- care Excellence Integrity Teamwork Responsibility
- Safety Innovation Respect Fairness Transparency

استراتیجیة رعایة CARE STRATIGY





Care Medical Academy

تأسست أكاديمية رعاية الطبية 2016 بهدف تقديم خدمات التدريب والتعليم عالي الجودة في جميع وحدات مستشفيات رعاية الطبية للكوادر الطبية من داخل وخارج شركة رعاية الطبية. وتعد جهة معتمدة من قبل هيئة التخصصات الصحية لتقديم العديد من البرامج التدريبية عالية الجودة والتي تسهم في تطوير الكوادر الطبية والصحية في المملكة، من أهمها:

- برامج البورد السعودي لمختلف التخصصات.
- برامج الدبلوم الصحى التابع للأكاديمية الصحية في هيئة التخصصات الصحية.

The Care Medical Academy was established in 2016 with the aim of providing high-quality training and education services across all Care medical hospitals' units for medical personnel both within and outside the Care Medical company. It is accredited by the Saudi Commission for Health Specialties to offer various high-quality training programs that contribute to the development of medical and healthcare professionals in the Kingdom. Some of the most significant programs include:

- · Saudi Board programs in various specialties.
- Health Diploma programs affiliated with the Health Academy within the Saudi Commission for Health Specialties.











مستشفى رعاية الطبية فرع الملز هو أول مستشفى خاص في مدينة الرياض ويُعد إحدى المستشفيات التابعة لشركة رعاية الطبية منذ عام 2003. يتميز المستشفى بكونه منشأة طبية متكاملة تقدم مجموعة واسعة من الخدمات الطبية المتنوعة. تشمل هذه الخدمات العيادات الخارجية والرعاية الجراحية والرعاية التمريضية ومركز التأهيل القلبي، بالإضافة إلى وحدة العناية بالمواليد حديثي الولادة. ويتسع المستشفى لاستيعاب 459 سريرًا، مما يضمن تقديم الرعاية والخدمات الطبية بشكل مريح وفعال.

The first private hospital in Riyadh, Care Medical - Malaz Branch, has been one of the medical facilities under Care Medical Company since 2003. The hospital stands out as a comprehensive medical facility that offers a wide range of diverse medical services. These services include outpatient clinics, surgical care, nursing care, cardiac rehabilitation center, as well as a neonatal care unit for newborns.

The hospital has a capacity of 459 beds, ensuring the delivery of medical care and services comfortably and efficiently.













يمتاز مستشفى رعاية الطبية فرع الروابي بأنه مستشفى متكامل يقدم مجموعة شاملة ومتنوعة من الخدمات الطبية، تشمل العيادات الخارجية، والرعاية الجراحية، وخدمات التنويم، ومركز جراحة العظام والتأهيل، ومركز رعاية للتجميل. بالإضافة إلى ذلك، يتضمن المستشفى قسم طوارئ مفتوح يعمل على مدار الساعة طوال أيام الأسبوع، مستعد لتلبية احتياجات المرضى فى أى وقت.

المستشفى مجهز بفريق طبي مدرّب بشكل متخصص ومتميز بتقديم أفضل جودة من الرعاية الطبية للمرضى. وتبلغ سعته 325 سريرًا ما يضمن راحة المرضى وتقديم الرعاية الطبية بشكل فعّال.

Rawabi branch Care Medical Hospital is distinguished as a comprehensive facility that offers a wide and diverse range of medical services, including outpatient clinics, surgical care, inpatient services, orthopedic and rehabilitation center, and a cosmetic care center. Additionally, the hospital includes an open 24-hour emergency department, ready to meet patients' needs at any time.

The hospital is equipped with a specialized and exceptional medical team committed to providing the highest quality of medical care to patients. Its capacity of 325 beds ensures the comfortable and efficient reception of patients and the provision of medical care.















مركز رعاية الطبية - الحرم هو مركز طبي فريد يقدم خدمات الطوارئ والرعاية الحرجة، ويتميز بموقعه الاستراتيجي المطل على المسجد الحرام، مما يسهل الوصول لخدمة المعتمرين وحجاج بيت الله الحرام وزواره. يقدم المركز الخدمات الطبية الطارئة بأعلى جودة على مدار 24 ساعة طوال أيام الأسبوع، بواسطة فريق طبى ذى مؤهلات وكفاءات متميزة. يتميز المركز بتجهيزاته الحديثة وأجهزته الطبية عالية الجودة.

يتضمن المركز عدة أقسام، منها الطوارئ، وأقسام الأشعة، المختبر، والصيدلية. تتميز غرف الطوارئ بالخصوصية التامة بإطلالة على ساحات الحرم المكي. بالإضافة إلى ذلك، يقدم المركز خدمة الطب الاتصالي في جميع التخصصات مع مستشفيات رعاية الطبية في مدينة الرياض. وتبلغ سعة المركز السريرية أكثر من 60 سريرًا، لضمان تلبية احتياجات واستفسارات زوارنا بأعلى مستوى من الجودة والاحترافية.

The Care Medical Al-Haram is a unique medical facility that provides emergency and critical care services. It is distinguished by its strategic location overlooking the Haram Mosque, facilitating access for pilgrims, Hajj visitors, and other worshippers. The center offers high-quality emergency medical services 24/7, delivered by a team of highly qualified and competent medical professionals. The center is equipped with modern facilities and state-of-the-art medical equipment.

The center includes several departments, such as emergency, radiology, laboratory, and pharmacy. The emergency rooms are characterized by complete privacy and a view of the courtyards of the Haram Mosque. Additionally, the center provides telemedicine services in various specialties in collaboration with Care Medical in Riyadh. The clinical capacity of the center exceeds 60 beds to ensure the highest level of quality and professionalism in addressing the needs and inquiries of our visitors.















مستشفى رعاية الطبية البلد هو مستشفى متخصص يقدم خدمات الرعاية طويلة الأمد للمرضى في مدينة جدة بالمملكة العربية السعودية. ويُعد إحدى المستشفى إلى توفير بيئة صحية مناسبة للمرضى بأعلى مستوى من الرعاية. يتخصص المستشفى في علاج المرضى ذوي الحالات الطبية المزمنة، ومرضى ما بعد الصدمة وما بعد الجراحة الذين يحتاجون إلى رعاية مستمرة وطويلة الأمد.

يضم المستشفى 200 سرير، ويمتاز بفريق طبي متخصص يقدم خدمات طبية بجودة عالية. تعتبر الجودة هدفًا أساسيًا حيث يعمل يتم العمل فيه بأعلى المعايير والمراقبة لضمان سلامة وراحة المرضى.

Care Medical - Al Balad Hospital is a specialized hospital that provides long-term care services for patients in Jeddah, Saudi Arabia. It has been part of Care Medical Company's network of since 2023. The hospital aims to provide a suitable and healthy environment for patients with the highest level of care. It specializes in treating patients with chronic medical conditions, post-traumatic patients, and post-surgery patients who require continuous and long-term care.

The hospital has 200 beds and is distinguished by a specialized medical team that offers high-quality medical services. Quality is a fundamental goal, with the hospital operating under the highest standards and monitoring to ensure the safety and comfort of patients.













Care Beauty Center

يشكل مركز رعاية للتجميل مصدرًا مميزًا للرعاية التجميلية المتقدمة، حيث يجمع بين خبرات طاقم طبي متميز وأحدث التقنيات في عالم تجميل الجلدية والجراحة الجراحية. كما يوفر مجموعة شاملة من الخدمات التجميلية بدءاً من الإجراءات التجميلية الغير جراحية ووصولاً لكافة عمليات تجميل الوجه والجسم.

The Care medical beauty center constitutes a distinctive source for advanced cosmetic care, combining the expertise of a distinguished medical team with the latest technologies in the fields of dermatological and surgical beauty. It provides a comprehensive range of cosmetic procedures, starting from non-surgical procedures and extending to all facial and body cosmetic surgeries.







Medical Services

Care Medical Hospitals offer a variety of clinics and specialized units that serve all the medical needs of patients. These clinics include:

تقدم مستشفيات رعاية الطبية مجموعة متنوعة من العيادات والوحدات المتخصصة تخدم جميع الاحتياجات الطبية للمرضى. والتى تشمل:

- Family Medicine and General Practice
- Neurology

Pediatrics

- Psychiatry
- Obstetrics and Gynecology
- Rehabilitation and Physical Therapy

Emergency Medicine

- Dentistry
- Ophthalmology
- Otolaryngology
- Gastroenterology
- Cardiology
- Nephrology
- Internal Medicine

- طب التأهيل والعلاج الطبيعي
 - طب الطوارئ
- طب الأسرة والطب العام
 - طب الأطفال
 - طب النساء والولادة
 - طب الأسنان
 - طب العيون
- طب الأنف والأذن والحنجرة
 - طب الجهاز الهضمي
 - طب القلب
 - طب الكلى
 - طب الباطنية
 - طب الأعصاب
 - طب النفسي



Excellence Services

Executive Care

الرعاية التنفيذية

بأعلى المعايير من الخصوصية والأمان تقدم مستشفيات رعاية الطبية خدمات صحية عالية الجودة لكبار الشخصيات في مكانهم لضمان توفير البيئة المريحة سواء كان في المنزل أو في العمل. من قِبل فريق من الأطباء والممرضات المتمكنين في تقديم الرعاية الطبية بأعلى معايير الجودة والسلامة المعتمدة محليًا ودوليًا.

With the highest standards of privacy and security, Care Medical Hospitals provide high-quality healthcare services to VIPs in their own locations to ensure a comfortable environment, whether it be at home or at work. This is carried out by a team of proficient doctors and nurses who excel in delivering medical care with the highest locally and internationally accredited quality and safety standards.



Excellence Services

Home health care

الرعاية المنزلية

تُقدم الخدمات الصحية المنزلية الشاملة والمتخصصة على يد محترفين صحيين مؤهلين بأعلى معايير الجودة والسلامة في الخدمات الطبية المعتمدة محليًا ودوليًا. ويتم تقديم الخدمات من خلال زيارات دورية للمريض في موقعه، بالإضافة إلى تقديم خدمات الرعاية الصحية عبر خدمات الرعاية الصحية الإفتراضية وفقًا لخطة علاجية محددة مسبقًا، مما يضمن استمرارية جودة الحالة الصحية.

Comprehensive and specialized home healthcare services are provided by qualified healthcare professionals adhering to the highest standards of quality and safety in locally and internationally accredited medical services. These services are delivered through regular visits to patients at their locations, in addition to offering healthcare services online based on a predetermined treatment plan, ensuring the continuity of healthcare quality.



Centers of Excellence in Care Medical

تُعتبر مراكز التميز نقطة تحوّل هامة في مجال الرعاية الصحية، حيث تمثل مزيجًا مثاليًا من الخبرة الطبية والتقنيات المتقدمة، مما يسهم في تحقيق أفضل النتائج للمرضى وتحسين حودة حياتهم.

Centers of Excellence are a significant turning point in the field of healthcare, as they represent an ideal blend of medical expertise and advanced technologies, contributing to achieving the best outcomes for patients and enhancing their quality of life.

- **Oncology Center**
- **Obesity Surgery Center**
- **Orthopedic Center**
- Cardiac Center
- Physical Medicine & Rehabilitation Center
- **Dental Center**
- Women's Health Center
- Diabetes and Endocrine Center

- مركز الأورام
- مركز جراحة السمنة
- مركز حراحة العظام
 - مركز القلب
- مركز الطب الطبيعى وإعادة التأهيل
 - مركز الأسنان
 - مركز صحة المرأة
 - مركز السكري والغدد الصماء



Oncology Center

مركز الأورام

يُقدم مركز الأورام رعاية شاملة لمرضى السرطان، تشمل تشخيص وعلاج مختلف أنواع الأورام، بما في ذلك أورام الدماغ، وسرطان العظام، وسرطان الجهاز الهضمي، وسرطان المسالك البولية، وسرطان الثدي.

يُتيح المركز نهجًا متكاملًا للعلاج يجمع بين خبرة أطباء الأورام المتميزين وأحدث التقنيات الطبية، لضمان حصول كل مريض على أفضل رعاية ممكنة. وتشمل خيارات العلاج المتاحة: العلاج الكيميائي، والعلاج الحيوي، والعلاج المناعي، والعلاج المستهدف، والعلاج الجراحي. كما يزخر المركز بتقنيات تشخيصية متقدمة تساعد على اختيار العلاج الأمثل لكل مريض.

The Oncology Center offers comprehensive care for cancer patients, including the diagnosis and treatment of various types of tumors, such as brain tumors, bone cancer, gastrointestinal cancer, urological cancer, and breast cancer. The center provides an integrated approach to treatment that combines the expertise of distinguished oncologists with the latest medical technologies, ensuring that each patient receives the best possible care. Available treatment options include chemotherapy, biological therapy, immunotherapy, targeted therapy, and surgical treatment. Additionally, the center is equipped with advanced diagnostic technologies that help in selecting the optimal treatment for each patient.



مركز القلب Cardiac Center

يتخصص مركز القلب في تقديم الرعاية الشاملة للمرضى المصابين بأمراض القلب والأوعية الدموية للأطفال والبالغين. ويوفر تقنيات علاجية مبتكرة للحفاظ على صحة القلب وتعزيزها بالإضافة إلى إجراء العمليات الجراحية. ويعتمد المركز على فريق طبي متخصص ومؤهل في طب أمراض القلب، مما يسهم في تقديم الرعاية المتميزة والمخصصة لكل مريض. يولي المركز اهتمامًا خاصًا للتوعية الصحية والوقاية من أمراض القلب. ويعمل على توفير المعلومات والإرشادات للمرضى حول أساليب الحياة الصحية والتغذية السليمة للحفاظ على صحة القلب.

The Heart Center specializes in providing comprehensive care for patients with heart and vascular diseases, both in children and adults. It offers innovative treatment techniques to maintain and enhance heart health, including surgical procedures. The center relies on a specialized and qualified medical team in cardiology, contributing to the delivery of exceptional and tailored care to each patient. The center places special emphasis on health awareness and heart disease prevention. It works to provide patients with information and guidance on healthy lifestyle choices and proper nutrition to maintain heart health.



مركز الطب الطبيعي وإعادة التأهيل Physical Medicine & Rehabilitation Center

تتمثل مهمة المركز في تقديم خُدمات التأهيل الطبي الشامل لتحقيق التحسن المستدام في الوظائف الحركية والحياة اليومية للمرضى، منها: الطب التأهيلي، العلاج الطبيعي، العلاج الوظيفي، اضطرابات اللغة والتواصل والبلع، الطب النفسي والسلوك، التغذية والأطراف الصناعية، والأجهزة التعويضية. ويُعَدُّ هذا المركز وجهةً رائدةً في تقديم برامج تأهيلية شاملة ومتخصصة مثل: العلاج والتأهيل لإصابات الحبل الشوكي والدماغ، والجلطات الدماغية، والأمراض العصبية والأطفال ذوي الإعاقة، والحالات لما بعد تغيير المفاصل والعمليات الجراحية والكسور. علاج وتأهيل الإصابات الرياضية والتخلص من آثارها بشكل فعّال، علاج آلام العمود الفقري من غير تدخل جراحي. التأهيل القلبي والتأهيل الحسّي والإدراكي بالإضافة إلى ذلك، يُقدِّم تأهيلًا خاصًا لمبتوري الأطراف وذوي الأطراف الصناعية لتمكينهم من تحقيق أقصى إمكاناتهم والمشاركة بنشاط في الحياة اليومية.

The center's mission is to provide comprehensive medical rehabilitation services to achieve sustainable improvement in patients' mobility and daily life functions. These services include medical rehabilitation, physical therapy, occupational therapy, speech and communication disorders, psychiatric and behavioral medicine, nutrition, prosthetics, and orthotics. This center is recognized as a leading destination for delivering specialized and comprehensive rehabilitation programs such as spinal cord and brain injury rehabilitation, stroke recovery, neurological disorders, children with disabilities, post-joint replacement and surgical procedures, and fractures. We effectively treat sports injuries and alleviate their effects, as well as non-surgical treatment for spinal column pain. Additionally, we offer cardiac rehabilitation and sensory and cognitive rehabilitation. Moreover, we provide specialized rehabilitation for amputees and individuals with prosthetic limbs to empower them to reach their full potential and actively participate in daily life.



Obesity Surgery Center

مركز جراحة السمنة

مركز جراحة السمنة متخصص في تقديم برامج متكاملة لإدارة وعلاج مشاكل الإصابة بالسمنة. ويعمل على تقديم حلول شاملة منها الإشراف والتوجيه الغذائي المخصص لكل مريض، وبالإضافة إلى خيارات جراحية للمساعدة في التخلص من السمنة المفرطة. تتضمن هذه العمليات الجراحية إجراءات عديدة مثل تصغير المعدة وتحويل المسار المعدة، والتي تهدف إلى تحسين الصحة وتحقيق فقدان الوزن المستدام.

The Obesity Surgery Center specializes in providing comprehensive programs for managing and treating obesity-related issues. It focuses on delivering holistic solutions, including personalized medical supervision and nutritional guidance for each patient, in addition to surgical options to assist in overcoming excessive obesity. These surgical procedures encompass various techniques such as gastric sleeve and gastric bypass, aiming to enhance health and achieve sustainable weight loss.



Orthopedic Center

مركز جراحة العظام

يعد المركز جراحة العظام وجهة متخصصة لتقديم الرعاية والعلاج للمصابين بأمراض العظام والمفاصل المختلفة، يعتمد على فريق متخصص من الجراحين المؤهلين والمتخصصين في مجال جراحة العظام، ويتمتعون بأعلى المستويات من الخبرة والمعرفة اللازمة لتقديم الرعاية الفعّالة. كما أن المركز مجهز بأحدث التقنيات لضمان الوصول إلى الشفاء التام بعد إجراء العمليات الجراحية، بالإضافة إلى العلاجات التحفظية وجلسات العلاج الطبيعي.

This center serves as a specialized destination for providing care and treatment to patients with various bone and joint disorders. It relies on a team of qualified and specialized orthopedic surgeons who possess the highest levels of expertise and necessary knowledge to deliver effective care. The center is equipped with cutting-edge technologies to ensure the treatment of all bone-related issues, ranging from traditional surgical procedures to modern techniques. Additionally, conservative treatments and physical therapy sessions are also offered to enhance patient care.



Dental Center

مركز الأسنان

بإشراف فريق طبي ذو خبرة عالية في جميع تخصصات طب وجراحة الأسنان، يقدم مركز الأسنان مجموعة شاملة من الخدمات التشخيصية والعلاجية. ويتميز بتقديم خدمات علاجية متنوعة للمرضى من ذوي الاحتياجات الخاصة، بالإضافة إلى وحدة متخصصة لطب أسنان اللطفال ووحدة جراحة الوجه والفكين إلى جانب جميع الخدمات التجميلية المتقدمة. وحرص المركز على تحقيق أعلى معاسر الحودة والرعابة.

Under the supervision of a highly experienced medical team in all dental specialties, the Dental Center offers a comprehensive range of diagnostic and therapeutic services. It is distinguished by providing diverse treatment services for patients with special needs, in addition to a specialized pediatric dentistry unit and a maxillofacial surgery unit, along with all advanced cosmetic services.

The center is dedicated to achieving the highest standards of quality and care.



Women's Health Center

مركز صحة المرأة

يعتبر مركز صحة المرأة وجهة متخصصة وشاملة، مُكرّسة لتقديم خدمات الرعاية الصحية المخصصة للمرأة في جميع مراحل حياتها. تتجلى رؤية المركز في تقديم خدمات متفردة تراعي الاحتياجات الصحية الفريدة لكل امرأة، من خلال فريق مؤهل من الأطباء والمتخصصين في مجال أمراض النساء والولادة.

The Women's Health Center is a specialized and comprehensive destination, dedicated to providing tailored healthcare services for women in all stages of their lives. The center's vision is evident in its provision of distinct services that take into account the unique health needs of each woman, facilitated by a qualified team of physicians and specialists in the field of obstetrics and gynecology.



Diabetes and Endocrine Center

مركز السكري والغدد الصماء

يمتاز المركز بتقديم رعاية متخصصة للمصابين بمرض السكري وأمراض الغدد الصماء، بخدمات متكاملة بدءاً من التشخيص الدقيق والإدارة الطبية المتخصصة لكل الحالات الصحية البسيطة والمعقدة حتى التأكد من الوصول لأفضل النتائج حسب كل حالة مريض. ويلتزم المركز بتحقيق هدف واضح وهو تحسين جودة حياة المريض ومساعدته في إدارة حالته الصحية بفعالية من خلال توفير المعلومات والتوجيه والدعم المستمرين.

The center excels in providing specialized care for diabetes and endocrine disorders, offering comprehensive services that encompass precise diagnosis and specialized medical management for all simple and complex health conditions. The center is committed to achieving a clear goal, which is to enhance the patient's quality of life and effectively assist them in managing their health condition by providing continuous information, guidance, and support to ensure the best possible outcomes for each patient's case.



International Accreditations

حصدت مستشفيات رعاية الطبية العديد من الشهادات والاعتمادات الوطنية والدولية، وذلك من خلال السعي لتحقيق رؤيتها لتكون في صدارة الرعاية الصحية وتضمن للمرضى توفير خدمات وتجربة استثنائية. وتأتي هذه الاعتمادات لمجالات عديدة منها لضمان الجودة النوعية، وسلامة المرضى، وإدارة المخاطر، والجودة الشاملة، والتميز في الرعاية الصحية.

Care Medical Hospitals has earned numerous national and international certifications and accreditations, through its pursuit of its vision to be at the forefront of healthcare and to ensure that patients receive exceptional services and experiences. These accreditations cover a wide range of areas, including quality assurance, patient safety, risk management, total quality, and healthcare excellence.

























Our Partners

انطلاقاً من مبدأ تعاون القطاع الصحي لخدمة المجتمع سعت مستشفيات رعاية الطبية إلى عقد شراكات استراتيجية مبنية على أسس متينة من التعاون المشترك مع مختلف القطاعات التعليمية والرياضية والخيرية للمساهمة في تحقيق الأهداف الاستراتيجية.

In line with the principle of cooperation between the healthcare sector and the community, Care Medical Hospitals has sought to establish strategic partnerships based on solid foundations of joint cooperation with various educational, sports, and charitable sectors to contribute to the achievement of strategic goals.





















شركات التأمين الطبي المعتمدة لدى مستشفيات رعاية الطبية.

Medical insurance companies accredited by Care Medical Hospitals.



























Care Medical

Riyadh, AlRawabi, Uniza St. Kingdom of Saudi Arabia Tel: +966 (11) 418 44 88 marketing@care.med.sa